

ROYAUME DU MAROC  
KINGDOM OF MOROCCO

Ministère de la Santé  
Ministry of Health



المملكة المغربية  
+oXIIAΞ+ | KCTY0ΞΘ  
وزارة الصحة  
+oCoLloO+ | +A°OΞ

CERTIFICAT DE CONFORMITÉ  
AUX BONNES PRATIQUES DE FABRICATION

\*\*\*\*\*

CERTIFICATE OF COMPLIANCE WITH  
GOOD MANUFACTURING PRACTICE

\*\*\*\*\*

N°: 03 /17 DMP/23

**Le Directeur du Médicament et de la Pharmacie**

Vu la loi n° 17-04 portant code du médicament et de la pharmacie promulguée par le dahir n°1-06-151 du 30 chaoual 1427 (22 Novembre 2006), notamment son article 24 ;

Vu la demande n° L288/16 du 14 décembre 2016 de l'établissement pharmaceutique industriel **PHARMACEUTICAL INSTITUTE** autorisé sous le numéro 939/SGG/AG/2 en date du 24 janvier 1989 par le Secrétariat Général du Gouvernement, par laquelle le pharmacien responsable dudit établissement sollicite le certificat de conformité aux principes des bonnes pratiques de fabrication B.P.F ;

**CERTIFIE QUE**

\*\*\*\*\*

L'Établissement Pharmaceutique  
Industriel : **PHARMACEUTICAL INSTITUTE.**

Dont le siège social est établi à : RS 203, Route Akreuch, Oum Azza, BP 4491, 12100 Ain El Aouda-Moroc.

Dont le site de fabrication est établi à : RS 203, Route Akreuch, Oum Azza, BP 4491, 12100 Ain El Aouda-Moroc.

Applique les principes des bonnes pratiques de fabrication (B.P.F) prévues par la législation et la réglementation en vigueur.

Le présent certificat, accordé à l'établissement pharmaceutique industriel **PHARMACEUTICAL INSTITUTE**, est valable pour une durée de **DEUX ANS** à compter de la date de sa signature.

Ce certificat est délivré pour servir et valoir ce que de droit.

**The Director of Drug and Pharmacy**

Considering Law No. 17-04 concerning medicines and pharmacy code promulgated by Dahir No. 1-06-151 of 30 Shawwal 1427 (22 November 2006), in particular Article 24 ;

Considering the demand No. L288/16 of 14 December 2016 of the pharmaceutical industrial establishment **PHARMACEUTICAL INSTITUTE** authorized under number 939/SGG/AG/2 dated 24 January 1989 by the Secretariat General of the Government, by which the pharmacist in charge of that establishment requesting the certificate of compliance with the principles of Good Manufacturing Practices G.M.P;

**CERTIFIES THAT**

\*\*\*\*\*

The Pharmaceutical Industrial Establishment:  
**PHARMACEUTICAL INSTITUTE.**

Whose legally registred adress is : RS 203, R road Akreuch, Oum Azza, BP 4491, 12100 Ain El Aouda - Morocco.

Whose manufacturing site is established at : RS 203, R road Akreuch, Oum Azza, BP 4491, 12100 Ain El Aouda - Morocco.

Applies the principles of good manufacturing practice (GMP) prescribed by the laws and regulations in force.

This certificate, granted to the pharmaceutical industrial establishment **PHARMACEUTICAL INSTITUTE** is valid for a period of **TOW YEARS** from the date of signature.

This certificate is issued to serve and to assert that right.

Date **09 JAN. 2017**

Pour le Ministre et P.O  
Le Directeur du Médicament  
et de la Pharmacie

Dr. Omar BOUAZZA

"The authenticity of this certificate can be verified by the Ministry of Health - Directorate of Drug and Pharmacy"

« L'authenticité de ce certificat peut être vérifiée auprès du Ministère de la Santé – Direction du Médicament et de la Pharmacie ».

Direction du Médicament et de la Pharmacie- Rue Lamfadal Charkaoui B.P. 6206 - Rabat Institut - Tél: +212 537 761121 - Fax: +212 537 68 22 89 / +212 537 77 0645 / +212 537 6819 31